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Sprievodné akcie na str. 2

Leto a šport idú dokopy. Každoročne sú toho dôkazom aj

športové hry seniorov z okresu Rimavská Sobota. Tí sa

26. júla stretl i na dvore vo svojom rimavskosobotskom

klube záujmovej činnosti , kde ich čakalo niekoľko disci

plín. Vyskúšali si nielen presnú mušku pri hádzaní šípok

či zhadzovaní kolkov, ale aj si lu pri hode pokrievkou, no

najmä ukázali , že nepatria medzi peciválov. Presne taký

podtitul mali zábavné športové hry, teda Nebuď pecivál.

Na hrách sa zúčastni l i dôchodcovia nielen z Rimavskej

Soboty, ale aj Rimavského Brezova, Hnúšte, Starej Bašty

či Gemerského Jablonca, ktorí bol i rozdelení do druž

stiev. „Tie majú po päť členov, ktorí súťažia v jednotl ivých

disciplínach ako kop loptou na bránku, hod pokrievkou do

diaľky, hod loptičkou na cieľ, zhadzovanie pyramídy či

zhadzovanie kolkov,“ priblíži l pre Rimava.sk predseda

okresnej organizácie jednoty dôchodcov na Slovensku v

Rimavskej Sobote Jozef Reisinger. Hry však neboli len o

športovaní. Podľa predsedu čaro týchto stretnutí spočíva

v stretávaní sa ľudí. „Okresným predsedom organizácie

som štvrtý rok a zisti l som, že ide im hlavne o to, aby sa

stretávali , vymieňali si skúsenosti a podobne,“ pozname

nal. Športové hry si pochvaľovali aj samotní účastníci.

Zhodli sa, že si radi trocha zašportovali či porozprávali

sa. Rovnako si uži l i aj samotnú atmosféru, ktorá bola

podľa ich slov veľmi príjemná.

Reprezentovali klub i mesto

Zdroj: Rimava.sk

Škola a opäť škola
V posledný deň už uplynulého školského roka sme sa

zúčastni l i pompéznych osláv 25. výročia založenia

Základnej školy Klokočova 742. Spomínanie v nostal

gickodynamickom poňatí programu v liacach vygra

dovanom, bolo pre účastníkov milou reminiscenciou

na uplynulé štvrťstoročie tejto vzdelávacej inštitúcie.

Je pochopiteľné, že program nekončil v sále kultúr

neho domu, ale práve v slnkom zaliatom átriu samot

nej školy, ktorý vyvrcholi l koncertom klavírneho mága

Jozefa Hollého. Odtlačok stopy zriedkavého zážitku

zostane iste v mysliach prítomných na ďalších dlhých

päť a dvadsať rokov. Pod dojmami posleného júno

vého piatku, v tropicky horúcich prázdninových dňoch

sme si nestačil i uvedomiť skutočnosť, že leto je tak

mer za nami a naše ratolesti opäť vstupujú do sveta

školských povinností. Hold, "neverending story".

Mgr. Martin Pliešovský
Foto: ZŠ Klokočova
Viac obrázkov na str. 6
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Uplynulé obdobie bolo pre Hnúšťu z hľadiska investícií úspešné

Vlaňajšok a prvá polovica tohto roku boli pre Hnúšťu z investičného hľadiska úspešným obdobím. Samospráve sa

podari lo zrealizovať viacero investícií z vlastných prostriedkov, ale aj z financií, ktoré získala prostredníctvom

grantov a fondov. V našom rozhovore to uviedol Michal Vacula, vedúci oddelenia výstavby, regionálneho rozvoja a

životného prostredia Mestského úradu v Hnúšti.

Ako hodnotíte minulý rok v Hnúšti z hľadiska investícií?

Vlani sa nám podari lo zrealizovať investíciu, na ktorú sme dostal i nenávratný finančný príspevok na zníženie

energetickej náročnosti budov. V rámci toho sme zatepli l i objekt materskej škôlky (MŠ) na Klokočovej ul ici , kde sa

realizovalo komplexné zateplenie obvodového plášťa, strechy a výmena otvorových konštrukcií, teda okná a dvere.

Popri tom sa samozrejme spravil i aj nejaké drobné úpravy, napríklad opravy poškodených terás a podobne. MŠ

bola teda prakticky zrekonštruovaná. Bola to investícia vo výške zhruba 1 60 000 eur s päťpercentnou spoluúčasťou

mesta. Dostal i sme tiež dotáciu na opravu palubovky telocvične v základnej škole (ZŠ) na Klokočovej. Kompletne sa

vymenil podklad, teda nosná vrstva, samotná palubovka a ochranný rošt. To bola investícia vo výške pribl ižne 44

000 eur. Podari lo sa nám tiež vyčleniť prostriedky na náter palubovky v mestskej športovej hale, ktorá už bola v

horšom stave. Investícia bola vo výške zhruba 1 3 000 eur. Dokončil i sme aj vzduchotechniku v hale, ktorá nebola

dokončená pri jej výstavbe. Keďže tam bola vždy zima, pridal sa tam špeciálny systém na premiešavanie vzduchu,

aby bolo vykurovanie efektívne. To bola investícia za zhruba 1 7 000 eur. Spravil i sme tiež rekonštrukciu kuchyne v

ZŠ na Nábreží Rimavy v hodnote asi 1 5 000 eur. Vo všetkých budovách, ktoré sú v majetku mesta, ale majú rôzne

správcovstvo, teda športová hala, školy, škôlky, mestské kultúrne stredisko i mestský úrad, sme vymenil i staré

zdroje svetla  žiarovky a žiarivky  za nové LED osvetlenie. Tým dosahujeme úsporu elektrickej energie, ktorá sa

pohybuje na úrovni od troch do 20 percent, podľa typu budovy. Celková investícia do tejto výmeny bola vo výške asi

83 000 eur, ale je rozdelená na splátky na obdobie zhruba piatich rokov.

Aké investície sa podarilo realizovať v tomto roku, prípadne, ktoré väčšie investičné akcie chystáte?

V tomto roku to bolo hlavne dokončenie parkoviska v mestskej časti Kolónia. Pre poveternostné podmienky sme ho

nestihl i dokončiť na jeseň, dokončovalo sa preto teraz na jar. Bola to investícia vo výške pribl ižne 25 000 eur.

V Kolónii plánujeme tiež plošnú opravu asfaltového krytu na Clementisovej ul ici za zhruba 40 000 eur. Ďalej

budeme opravovať viaceré chodníky a komunikácie v celom meste za pribl ižne 60 000 eur. Samozrejme, je to nad

rámec opráv bežných výtlkov, ktoré sú už spravené. Chceme vybudovať aj nové chodníky v hlavnom cintoríne. To

je investícia projektovaná zhruba na 70 000 eur. Stretl i sme sa aj s názormi, prečo to robíme na takomto mieste, že

nám treba robiť iné veci. Na Slovensku sú však i menšie mestá a obce, ktoré už majú dávno vybudovanú

infraštruktúru na cintorínoch a keďže u nás je situovaný v kopcovitom teréne, veľmi to prospeje najmä starším

občanom. Z Úradu vlády SR sme ešte získali dotáciu vo výške 1 95 000 eur na zateplenie škôlky na Nábreží

Rimavy. Všetky tieto spomínané investičné akcie sú momentálne v štádiu verejného obstarávania. Niektoré sú už

vyhodnotené, iné sú vo fáze vypracovávania cenových ponúk. V podstate sú všetky chystané na leto, keďže sú to

práce, ktoré sa ťažko robia v zimnom období.

Aká je aktuálna situácia ohľadom dobudovania kanalizácie vo zvyšných častiach Hnúšte? Sú nejaké výzvy,

do ktorých sa mesto môže zapojiť?

Je pravda, že sme sa stretl i s kritikou, že už sme na tento účel mali peniaze a nič sme nespravil i . Problémom však

bolo, že končilo programové obdobie na eurofondy a termín realizácie bol vysúťažený na pol roka. My sme dotáciu

dostal i v júni, čo znamenalo, že by sme museli šesť kilometrov kanalizácie vybudovať za polroka, do decembra.

Reálny čas, kedy sa takéto veci dajú robiť, je do konca októbra. Čiže v skutočnosti sme na stavbu takéhoto rozsahu

mali len tri alebo štyri mesiace, čo bolo zo stavebného hľadiska v podstate nerealizovateľné. Nemohli sme do toho

rizika ísť z dôvodu, že keby sme to nestihl i , museli by sme vrátiť celú dotáciu 4,2 mil ióna eur, čo je pre mesto

obrovská suma. V nasledujúcom roku sme sa zapoji l i do ďalšej vyhlásenej výzvy. Vyhodnotených bolo 21

úspešných žiadostí, my sme skončil i na 22. mieste z dôvodu vyčerpania alokovanej finančnej čiastky. Nebolo to

preto, že by sme nemali úspešnú žiadosť – mali sme ju úspešnú na 90 % a minimum je 60 %. To znamená, že sme

zostal i v tzv. zásobníku a v prípade, ak by bola výzva, určená na projekty v zásobníku, tak by sme boli prví.
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Bol minulý rok a uplynulá časť tohto roka z investičného hľadiska úspešná, ak ich porovnáme s

predchádzajúcimi rokmi?

Myslím si, že áno. Samozrejme, každý rok je niečím špecifický. Niekedy sa robia veci, ktoré ľudia vidia, teda cesty,

chodníky, autobusové nástupište či revital izácia mesta. Inokedy sa robia veci, ktoré nie sú na očiach. Taký bol aj

minulý rok, keď sa renovovali telocvične, športová hala či strechy. Možnože viditeľná bola jedine už spomínaná

materská škôlka. Musíme však investovať aj do vecí, ktoré nevidno a udržiavať majetok mesta, čo sú nemalé

čiastky. Máme napríklad podaný projekt za zhruba 1 80 000 eur na obnovu budovy mestského úradu, ktorý sa týka

výmeny okien a kúrenia. To je tiež vec, ktorú príl iš nevidieť, ale je to obrovská suma.

Plánujete aj iné väčšie projekty, ktoré sú možno zatiaľ len zámerom a ešte pri nich nežiadate o príspevok?

Bolo navrhované vybudovanie komunitného centra v rámci mesta a plánuje sa aj obnova Petrivaldského vily, kde sa

momentálne robí projektová príprava. Ak všetko v poriadku prebehne, k realizácii by malo dôjsť v budúcom roku.

Konkrétne využitie tejto vi ly by malo vyjsť z projektu.

Sú plánované nejaké investície aj v priemyselnom parku?

Samozrejme, priemyselná zóna je obrovský priestor, kde pracuje nemálo obyvateľov miesta. Opäť je to priestor,

ktorý až tak nevidno, ale musia tam smerovať investície do obnovy hál či pri lákania nových investorov. Chceme ju

rozvíjať, aby sem investori prichádzali a mladí ľudia mali kde robiť. Z konkrétnych investícií je to napríklad

rekonštrukcia prístupovej komunikácie do priemyselnej zóny či prepojenie splaškovej kanalizácie, ktorá už nebude

ústiť do existujúcej čističky odpadových vôd v správe SLZ, ale na mestskú čističku odpadových vôd v správe

Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti. Realizujú sa tiež nové vysokonapäťové prípojky do hál a akceptovali

nám i žiadosť o dotáciu na výmenu okien na východnej strane výrobnej haly 940. Týka sa to zhruba 52 okien a

investícia predstavuje asi 50 000 eur. Všetky tieto investície boli vyvolané aj z požiadaviek investora, ktorý je

najväčším zamestnávateľom, teda spoločnosti Yura. Tá podmienila svoje ďalšie pôsobenie v Hnúšti práve istými

investíciami v priemyselnom parku.

Záverom by som chcel podotknúť, že popisované investície tvoria len určitú časť z balíka prác, ktoré mesto realizuje

buď prípravou nových investícií, zveľaďovaním majetku mesta alebo riešením havari jných stavov.
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V priemyselnom parku v Hnúšti , kde v uplynulých týž

dňoch získali investičnú pomoc od ministerstva hospo

dárstva viac ako mil ión eur, sa točia niekoľkí investori. V

prípade nových pozemkov o rozlohe 40tisíc metrov

štvorcových, ktoré by mesto prostredníctvom investičnej

pomoci malo odkúpiť do vlastníctva, záujem prejavil

nový investor. „Pozemky si už bol minulý týždeň pozerať

ďalší investor cez SARIO, ktorý chce zelenú plochu na

výstavbu vlastnej fabriky,“ povedala pre Rimava.sk Oľga

Maciaková, prednostka Mestského úradu v Hnúšti. Ako

poznamenala, investorov je hodne, len všetci by chceli

všetko a hneď a teraz. Mesto bolo úspešné v rámci

výzvy na podporu priemyselných zón, financie by mali

dostať v auguste. Okrem kúpy chce samospráva tieto

pozemky aj upraviť, pretože práve o takéto majú z ich

skúseností investori záujem a v minulosti preto o zaují

mavého investora prišl i .

Pre Hnúšťu z časového hľadiska aktuálnejším je však

nový investor, Levotec z prevádzkou v meste Levoča.

Spoločnosť sa zaoberá výrobou rôznych kovových kon

štrukcií či mobilných zábradlí na diaľnice a poslanci mu

už nájom v priemyselnom parku odsúhlasi l i . Podľa

primátora mesta Hnúšťa Michala Bagačku by mali pre

vziať časť gumárenskej výroby od spoločnosti Mageba,

ktorá u nich pôsobila niekoľko rokov avšak sa sťahuje

do Košíc. „Mali by prvotne zamestnať 30 ľudí. Väčšinou

ide o ľudí, ktorí pracovali aj v tej Magebe,“ povedal pri

mátor a dodal, že podľa jeho informácií majú dosť

objednávok, takže by mali pri jímať aj ďalších ľudí.

Hlavne gumárov a zváračov. Ako dnes pre Rimava.sk

potvrdi la prednostka Oľga Maciaková, zmluva je už

podpísaná, vznikne tak nová spoločnosť WMT Hnúšťa.

„Vo svojom zámere hovori l i , že budú aj investovať 1 ,5

mil . eur do nových strojov,“ doplni la Maciaková a spo

menula, že spolu do troch rokov by tam mohlo robiť 70

ľudí. S prenajatím priestorov pre spoločnosť súhlasi l i aj

poslanci ešte koncom mája. Viac ako 4500m2 mesto

prenajalo spoločnosti v cene 1 5 eur/m2 na dobu 20 ro

kov. „Dôležité je, aby mali predovšetkým Hnúšťania

prácu. Radšej zamestnať o niečo menej ľudí za vyššie

mzdy, ako o niečo viac za nižší príjem, strojársky prie

mysel je viac atraktívnejší a perspektívnejší, “ vyjadri l sa

vtedy na rokovaní poslanec Matúš Golian. Poslankyňa a

zároveň zástupkyňa primátora mesta Margita Féderová

poznamenala, že v Hnúšti je na ÚPSVaR evidovaných 9

zváračov, 30 zámočníkov, 1 7 gumárov.

Privítame nového investora v priemyselnom parku

Zdroj: Rimava.sk

Podľa vyjadrenia vedúcej finančného oddelenia Kataríny
Trnavskej sa príspevky na šport zvýšil i za posledných šesť
rokov o takmer 335%. Konkrétne : Rok 201 2 – 1 1 950 Eur,
201 3 – 1 2 500 Eur, 201 4 – 20 000 Eur, 201 5 – 28 000 Eur,
201 6 – 32 000 Eur, 201 7 – 38 000 Eur, 201 8 – 40 000 Eur.

„ Podpora športu v meste a najmä podpora a vedenie mládeže

k športu bola a je obrovsky dôležitá. Ja osobne s podporou

poslancov mestského zastupiteľstva sa rozvoj športu v Hnúšti

snažíme každoročne podporovať a venovať mu náležitú pozor

nosť. Treba povedať, že okrem priamej finančnej podpory je tu

aj nepriama podpora vo výške takmer 200 000 eur formou

bezplatného užívania športovej haly, starostl ivosť o športoviská,

pomoc pri materiálnom vybavení a podobne. Aj v budúcnosti je

našou povinnosťou zlepšovať podmienky na športovanie pre

našich občanov a v rámci možností zvyšovať príspevky pre

jednotl ivé kluby, pretože nie sme vo veľkom meste , kde sa dá

nájsť viac sponzorov. Chcem pri tejto príležitosti poďakovať

všetkým tým, ktorí venujú množstvo voľného času, energie i

financií pre činnosť svojich klubov. Bez týchto zanietených

športových činovníkov nie je možné udržať a rozvíjať naše

kluby. Spolu s mestským zastupiteľstvom máme ambíciu nielen

udržiavať existujúci stav, ale aj zlepšovať možnosti na športo

vanie budovaním nových ihrísk, cyklotrás či vybavenia jednot

l ivých klubov. Verím, že sa mestu potom kluby odvďačia

množstvom mladých ľudí zapojených v športe ako aj

výsledkami, ktoré budú šíriť dobré meno nášho mesta, povedal

primátor mesta Michal Bagačka.

Mesto každoročne zvyšuje príspevky na šport

FOTO: mesto.hnusta.sk
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Hnúšťa

Chodíme po cestách životom a neustále stretávame ľudí. Chválabohu i s mimoriadnym darom človečenstva. Takým
človekom je aj Krasimir Savov, vedúci súboru Ďado Dragoj z Bulharska, ktorý býval spolu so svojimi zverencami, v
rámci festivalu Koliesko v Kokave nad Rimavicou, v Hotel i Robotnícky dom v Hnúšti. Prosbu o uvedenie v našom
meste mi adresovala riaditeľka kultúrneho strediska v Kokave Janka Krotáková. Najdôležitejšie je pri jať dar tej
chvíle. Zapojiť sa. Možno povedať: Vstúpiť do hry, v ktorej je všetko okolo v tajomnej sieti navzájom spriaznených
odkazov, významov a Božieho žartovania. . . Vzorec organickej chémie pováh, kypriaca láska k folklóru, tradíciám,
vlastenectvo, všeslovanská vzájomnosť, diaľavy blízkosti , raki ja či borovička. To nemnohé je po niekoľkých
vzácnych, spoločne strávených chvíľach zárukou skutočného priateľstva. Благодаря ви Красимир!
A tak naši priatel ia sa po sobotňajšom maratóne v Kokave, predstavil i aj Hnúšťanom v nedeľnom pásme bulhar
ských zvyklostí ako sú: Kukeri  archaicky maskované postavy, ktoré vykonávajú obchôdzku dedinou, Babinden 
deň oslavy života a ženskej plodnosti či svadobný pondelok v dedinke Dragojevo. Skupina založená v roku 1 960 so
zámerom uchovávania a prezentácie tradičného folklóru svojho regiónu nám vskutku ukázala, že ich ídea sa nemi
nula svojmu cieľu.
Svätý Bokonon napísal: "Je úžasné koľko nádherných vecí a bytostí si stvori l , Pane. Nikto iný by nič také nedokázal.
Dobrá práca , Pane! Amen."

Mgr. Martin Pliešovský, MsKS

Aj tento rok sa v čase od 1 1 .7.201 8 do 1 8.7.201 8 hnúšťanské

deti zúčastni l i výmenného letného tábora v partnerskom

poľskom meste a na oplátku si poľské deti za asistencie CVČ

a MsÚ užil i bohatý program v Hnúšti a jej okolí. Tento rok bol

tábor niečím výnimočným.. .bol i na ňom naši malí tanečníci z

Detského folklórneho súboru Zrkadielko spolu so svojimi

vedúcimi Michaelou Hroncovou a Martinou Stejskalovou.

Vďaka tejto zaujímavej a lákavej možnosti, úspešne reprezen

tovali krásu folklóru, detskú radosť a hravosť na veľkom

festivale XXI . Lwóweckie Lato Agatowe, kde zožali veľký

úspech. Okrem tanca mali program naplnený bohatými aktivi

tami za sprievodu priateľa pána Stanislawa Mrowku, vďaka

ktorému sa naozaj nenudil i : zámok a mesto Wlén a kino v

miestnom kultúrnom stredisku, prehl iadka bane v Geo parku v

Krobicy, hora Jizera a chatka Górzystów, kúpeľné mesto s

l iečivou vodou ŚwieradówZdrój, čertovský mlyn Czarci  mlyn

s fungujúcim vodným kolesom, ochutnávka a miesenie chleba

a ekologické vzdelávacie stredisko Izerska Laka, magický

komplex pána Dariusza Mil ińskiego v mestečku Plawna –

Noemova archa, Zamok Slaskich Legned, tvorivé dielne

maliarske, hrnčiarske, kováčske, termálne kúpalisko Termy

Cieplickie, sadenie „stromu priateľstva“ magnólie v dedinke

Strzyžowiec, priehrada a plavba na vodných bicykloch na

originálnej zelenej vode v Pilchowicach,čarovné Skalné mesto

v meste Adrspach v Českej republike a ukážky tradičnej ručnej

žatvy a viazania snopov. Nezabudnuteľné zážitky ostanú ešte

dlho v ich srdiečkach. Veľké poďakovanie za organizačné a

finančné zabezpečenie výmenného tábora detí patrí Mestu

Hnúšťa, partnerskému mestu Lwówek Ślaski v Poľsku, ako aj

všetkým osobám, ktoré sa o deti a ich program staral i ako na

Slovensku tak aj v Poľsku.

Józef Stanislaw Mrówka: Je dôležité spoznávať sa navzájom

Zdroj: mesto.hnusta.sk
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Pár záberov z oslavy
25 rokov ZŠ Klokočova

O starom hnúšťanskom kostole

Prvý hnúšťanský kostol bol postavený na pravom brehu
Klenovskej Rimavy, na mieste, kde stojí terajší evanjel ický.
Hnúšťa sa po prvý raz písomne spomína ako obec s farským
kostolom už v roku 1 438, datovať ho však môžeme do rokov
panovania (od roku 1 342) uhorského kráľa Ľudovíta I .
(*5. I I I . 1 326 +1 0. IX.1 382). Kostol bol zasvätený ku cti sv. Fi l ipa
a Jakuba. Oltár mal ozdobený gotickými sochami. V pros
triedku bola socha Sedembolestnej Panny Márie so sochou
Krista v náručí matky. Po stranách boli sochy apoštolov Fil ipa
a Jakuba. Kostol bol murovaný, strednej veľkosti s dvomi
chórami a štyrmi oltármi. Bolo v ňom niekoľko nápisov. Na
frontispici (čelnej strane) bol nápis z Knihy proroka Izaiáša 3:
„Poďte, vystúpme na vrch Hospodinov, k domu Boha Jákobov
ho. On nás bude učiť svojim cestám, aby sme chodil i po jeho
chodníkoch“. Na južnej strane bol nápis zo Žalmu 84, 2 a 5:
„Aké sú milé Tvoje príbytky ó Hospodine, mocnosti. Blahosla
vení tí, ktorí prebývajú v Tvojom dome, oni Ťa stále chvália“.
Len jeden nápis sa dal čítať spoza hlavného oltára a znel:
„Maria haec huc venit ex Agria.“ Starý organ kryl dvojhlavý
orol s korunkou a rozostretými krídlami, držiac pravou nohou
meč, ľavou kľúč od kráľovstva a v zobáku držal epigram: „ V
tieni Tvojich krídel. . . “ Na rôznych miestach mal nápisy, ako
napríklad tento: „Ista Deus trine tuo organa sistit honor i
coetus Nustiensis Miti ea voce vovens.“ (Voľný preklad:
Budem ctiť Boha troj jediného, velebiť jeho slávu aj obyvateľov
hnúšťanských, nežným hlasom organu.) Napísal farár Ján

Korček (Joannes Kortsek, spisovateľ, evanjel ický farár. Narodil
sa 5.6.1 763 v Turč. Štiavničke, umrel 1 2.4.1 81 9 v Hnúšti. V
rokoch 1 7851 81 9 farár v Hnúšti , generálny event. senior. Bol
členom Učenej spoločnosti malohontskej, prispieval básňami a
rozpravami do zborníka Solennia. Vydal kázne a nábožensko
historické príspevky z dejín Malohontu.) v Memorii aedificatio
nis templi evangelicorum Hnustyensium, Miskolcz 1 81 9 na str.
2526. Drevená kazateľnica v barokovom štýle sa zachovala a
používa podnes. Na jej piatich kazetách boli sošky štyroch
evanjel istov a uprostred soška Kristaspasiteľa, kolorovaná
zlatom a striebrom. Veža pri kostole nebola. Zvon na zvonici a
v kostole zvonec. Zvon bol odl iaty v roku 1 522 a nesie nápisy:
„Magnificus Dominus Antonius Paloci fecit. “  daroval veľko
možný pán Anton Palóci a „Jesus Nasarenus Rex ludaeorum o
Rex Gloriae veni. “ – Ježiš Nazaretský, kráľ Židovský, ó kráľ
slávy prišiel . Na zvone sú viditeľné tri obrázky: Kristus vyku
piteľ sediaci na tróne so svätožiarou, Kristus pribitý na kríži,
kde z jednej strany stojí Mária a z druhej Ján a opäť v kruhu
triumfujúci veľkonočný baránok a rok liatia. Rod pánov z
Pavloviec nad Uhom vymrel po meči pádom Antona Palóciho
29.8.1 526 v bitke pri Moháči. Posledné služby Božie sa v
starom kostole konali na Veľkú noc v roku 1 804. Pri jeho
búraní sa v múroch našlo 20 zlatých, z ktorých boli dva z doby
panovania Žigmunda I . Luxemburského (*1 368 +1 437), jeden
z doby Mateja Korvína (*1 443 +1 490) a všetky ostatné z doby
kráľa Ladislava I . , ktorý panoval od roku 1 077. Našlo sa aj 20
strieborných peňazí, ktoré poslúži l i cirkvi.

Mgr. Martin Pliešovský, MsKS



Hnúšťanský hlas 9/201 8, strana 7

Postavený bol v klasicistickom slohu v roku 1 808 na

mieste starého kostola. Jedná sa o sieňový priestor s

polkruhovým uzáverom. Je to jednoduchá jednoloďová

stavba so segmentovým ukončením presbytéria s

pristavanou sakristiou a predstavanou vežou s ihlan

covou helmicou ukončenou laternou z roku 1 921 .

Pôvodne bola kopulovitá, pokrytá šindľom. Do veže

vedie 85 schodov. Prvých 1 6 je murovaných a točitých.

Ďalej je šesť rovných drevených schodísk. Zaujíma

vosťou je, že ani jedno nemá rovnaký počet schodov.

Loď je zaklenutá dvoma poľami pruskej klenby so

zdvojeným medziklenbovým pásom, dosahujúcim na

nástenné pil iere s rímsovou hlavicou (pruská klenba je

otvorená klenba nad obdĺžnikovým pôdorysom, pomer

ne plochá, čelné oblúky sú segmentové, v klenbe

nevznikajú žiadne prienikové plochy a tým ani žiadne

rebrá). Na západnej strane, nad hlavným vchodom je

murovaná empora – chór s organom. Organ bol

zakúpený v roku 1 907 a vyrobený bol vo firme Jozef

Angster a syn v Päťkostolí (Pécs). Oltár je pseudokla

sicistický, tesaný zo skálnickej skaly Ľudovítom

Jakovetzom z Rimavskej Soboty v roku 1 886. Táto

architektúra je obohatená o oltárny obraz Pána Ježiša

na rozbúrenom Genezaretskom alebo inak Gali lejskom

jazere. Obraz namaľoval Žigmund Vajda (1 8601 931 ),

ktorý bol dvorným maliarom „železného" grófa Emanu

ela I . Andrássyho a jeho syna Gejzu I . z Krásnej Hôrky.

Krstiteľnica je tak isto stavaná zo skálnickej skaly.

Drevená kazateľnica v barokovom štýle pochádza zo

starého kostola. K zvonu z roku 1 522 – daru Antona

Palóciho, v roku 1 924 pribudl i ďalšie dva. Boli odl iate vo

firme Rudolf Manoušek a spoločníci v Českej pri Brne.

Väčší nesie nápis: „Z obetí domácich a L. Thomku / za

predsedníctva Dr. J. Hrušku, G. Sklenku a Š. Barthu“.

Menší má nápis: „Z darov amerických brátov“. Všetky tri

bol i posvätené 1 0. augusta 1 924. V tom istom roku bol

chrám aj oltár vymaľovaný. Maľovali ho páni Šóš a Dobó

z Rimavskej Soboty. O tom je záznam na zadnej stene

oltára: „A templomot és óltárt festette Soós és Dobó“.

Presbytérium – priestor pre kňaza je oddelený od lode

kostola triumfálnym oblúkom s nápisom: „Môj dom je

domom modlitby. Lk 1 9, 46.“ Posledný záznam na oltári

znie: "S Božou pomocou bol kostol maľovaný a oltár

reštaurovaný v roku 1 997. Maľoval a reštauroval Václav

Olšavský so synom a bratom Jozefom z Bratislavy.

Fasáda kostola je členená lizénami a veža pilastrami. V

podstreší je kamenný portál s kovanou mrežou a dátami

1 808 a 1 924. Pilaster je architektonický prvok, ktorý má

tvar neúplného pil iera alebo stĺpa. Má dekoratívnu

funkciu a náš má niekoľkouhlový tvar. Lizéna alebo lem

je vodorovný a zvislý pásovitý dekoratívny prvok členiaci

fasádu a na rozdiel od pilastra nemá pätku ani hlavicu.

Je to vlastne plochý pravouhlý rám. Stavbu kostola

viedol murársky majster Gatsenský. Základný kameň bol

položený 20. apríla 1 804. Keď boli múry do určenej

výšky postavené a mali byť strechou pokryté, nastal i

dlhotrvajúce dažde, ktoré stavbu rozmočil i natoľko, že

sa najprv zrúti l i stĺpy, ktoré držali centrálnu klenbu a

potom bolo počuť len ukrutný rachot. . .

Kostol v roku 1 808 dokončil i a 23. nedeľu po Svätej

Troj ici posväti l i . Posväti l ho malohontský senior Matej

Holko, ml. (1 7571 832) so slovami z 2. Makabejskej

knihy 4,55: "Celý národ padol na tvár, klaňali sa a

oslavovali nebesá, ktoré im poprial i zdar".

Evanjel ický chrám Boží má už dvestodesať rokov

Mgr. Martin Pliešovský

Foto: z archívu autora
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Predseda Národnej rady Slovenskej republiky
rozhodnutím č. 203/201 8 Z. z. vyhlási l
voľby do orgánov samosprávy obcí

a urči l deň ich konania
na sobotu 1 0. novembra 201 8

voľby sa konajú od 07.00 h do 22.00 h

Právo voliť do orgánov samosprávy obce má občan
Slovenskej republiky a cudzinec (ďalej len "obyvateľ
obce"), ktorý má trvalý pobyt v obci a najneskôr v deň

konania volieb dovŕši 1 8 rokov veku.
Prekážkou práva voliť je zákonom ustanovené

obmedzenie osobnej slobody z dôvodov ochrany
verejného zdravia.

Za poslanca obecného zastupiteľstva, môže byť
zvolený obyvateľ obce, ktorý má trvalý pobyt v obci,
v ktorej kandiduje, a najneskôr v deň volieb dovŕši

1 8 rokov veku.
Za starostu obce môže byť zvolený obyvateľ obce,

ktorý má trvalý pobyt v obci a najneskôr v deň konania
volieb dovŕši 25 rokov veku.
Prekážkou práva byť volený je

 výkon trestu odňatia slobody,
 právoplatné odsúdenie za úmyselný trestný čin, ak

odsúdenie nebolo zahladené,
 pozbavenie spôsobilosti na právne úkony.

Hnúšťanské kolektívy z MsKS boli súčasťou folklórnych osláv v blízkom okolí
Klbko folklórnych festivalov a slávností spevu a tanca sa

tradične začalo odvíjať na jubilejnom štyridsiatom roční

ku v Klenovci. Gemerskomalohontské folklórne sláv

nosti Klenovská rontouka 201 8 sú jediné folklórne

slávnosti na území regiónu okresov Rimavská Sobota a

Revúca, kde sa môžu prezentovať všetky folklórne

kolektívy, remeselníci, sól isti inštrumental isti z tohoto

územia v konfrontáciách s hosťujúcimi kolektívmi z

ostaných regiónov Slovenska a zo zahraničia. Cieľom

podujatia je oživovať, rozvíjať a uchovávať tradičnú

ľudovú kultúru (piesne, hudbu, tanec, tradičný odev,

remeslá, gastronómiu, zvykoslovie, nárečia) regiónu

Gemera – Malohontu s akcentom na rozvoj vidieckeho

cestovného ruchu a jeho propagáciu širokej verejnosti .

Zahraniční hostia rontouky, súbory Drieske Nijpers zo

Sint Gil l is Waas z Belgicka, KUS Zvolen a KUS

Metropolitu Štefana Stratimiroviča z Kulpína zo Srbska,

vystúpil i aj v Dome kultúry v Hnúšti. Naopak DFS Zrka

dielko sa blysol medzi detskými súbormi v programe

Kolo, kolo mlynské a v programe Z gemera do Malohon

tu vibrovali hlasivky našich žien zo ŽSS Skaliny.

Remeselné dvory a tkanie pokrovca, ktorý bol zapísaný

do Slovenskej knihy rekordov moderoval už tradične

Martin Pliešovský. Pätnásty ročník slávností v rozpráv

kových Drienčanoch dňa 21 . júla slávnostne otvori l i kráľ

Martin I . a kráľovná Henrieta, členovia Divadelného

súboru Katalpa, ktorí v dobových kostýmoch korzovali

ul ičkami s pozývačkami do gurmánskych dvorov. Na

stretnutí Pod túrničkou v dedinke Babinec zazneli

hrdelné hlasy hnúšťanskej MSS Húžva. Nočné námes

tíčko patri lo hudobnému programu Veselo s Ľubom

Vargom. No a v rámci kokavského Kolieska sme hosti l i

folklórny súbor z Bulharska Ďado Dragoj z Dragojeva.

Mgr. M. Pliešovský, MsKS Foto: internet
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Matúš Golian

Nový kňaz i kaplán v Hnúšti
Od 1 . júla 201 8 došlo k zmene v hnúšťanskej
rímskokatolíckej farnosti. Máme nového pána
farára CSILic. Jozefa Spišáka a aj pána kaplána
Mgr. Petra Vlasatého. Redakcia HH ich oslovila:

Pán farár, v Hnúšti pôsobíte spolu s pánom

kaplánom už čosi vyše mesiaca, mohli by ste

sa predstaviť našim čitateľom?

JS: Pochádzam z východu, od Prešova. Spolu s

kaplánom sme rodáci z jednej obce, ktorá sa volá

Kokošovce. Už pätnásty rok som kňazom. Pôsobil

som ako kaplán v Rožňave, potom som bol tri roky

na štúdiách v Ríme a po návrate som viac ako 1 1

rokov pôsobil v Smolníckej Hute, okres Gelnica.

PV: Mám 34 rokov a moje predošlé pôsobiská boli

201 2/1 3 Revúca, 201 3/1 4 Brezno, 201 4/1 5 Luče

nec a posledné tri roky som bol v Divíne.

Aká bola Vaša cesta ku kňažstvu?

JS: Tak ako každý má svoju cestu, aj tá moja bola

zaujímavá, ale zato krásna. Ale všetko až časom.

PV: V mojej rodnej dedine som od malička miniš

troval, pomáhal kňazovi na fare a jeho príkladný

život ma povzbudil ku kňažstvu.

Aký je Váš prvý dojem z nového prostredia, no

vej farnosti farníkov?

JS: Nikdy som si nevyberal farnosti ani ľudí, ale

som vďačný Pánu Bohu za toto miesto. Ako všade

existujú ľudia čo ťahajú a sú ľudia, čo len čakajú.

Verím, že toto miesto bude tým požehnaným.

PV: Veľmi dobrý. Veriaci prichádzajú do kostola,

radi sa modlia. Hnúšťa je obklopená peknou príro

dou, ktorá napĺňa.

Určite máte svoje vízie a predstavy o zmenách

a napredovaní farnosti. Vedeli by Ste nám pre

zradiť svoje plány?

JS: Vízie mám. I prestavy. No zatiaľ sa zoznamu

jem s okolím, prostredím, ľuďmi. Ale zmeny určite

budú. . .

PV: Modliť sa s ľuďmi a viesť ich k Pánu Bohu

hlbšie a hlbšie. Pravidelné adorácie, detské a mlá

dežnícke sv. omše.

Čo by Ste odkázali našim čitateľom?

JS: Aby sa nebáli ! Aby sme začali v jednote a jed

notne. A Boh nám dá silu, aj priestor, aj milosti , aj

dary. A nezabúdajúc na Pannu Máriu, že ona vie

čo jej deti potrebujú. Zakončím známymi slovami

Jána Pavla I I : "Nebojte sa! Nebojme sa!"

PV: Pokojné spolunažívanie navzájom. Život je

dosť krátky, tak aby sme ho s láskou a porozume

ním prežil i na oslavu nášho Stvoriteľa.

Mgr. Peter Vlasatý, kaplán

CSILic. Jozef Spišák, farár
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Za rozhovor ďakuje Mgr. Martin Pliešovský, MsKS

Ďakujeme vám, priatel ia!
Ďakujeme všetkým, ktorí hlasovali pre obnovu javiska
divadelnej sály v Dome kultúry v Hnúšti , ktorý ponúkne
vhodný priestor pre divadelné, tanečné či iné kultúrne
predstavenia. Na javisku vystupujú nielen profesionálni

umelci, ale vaše detičky či umelci z nášho mesta. Takto im
poskytneme vhodný javiskový povrch a pre divákov čaro
ukryté v kultúre. Vhodené žetóny Nadácie TESCO nás

posunuli vpred. Ešte raz díky!
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Pohľadnica z roku 1 907

V sobotu, 4. augusta 201 8, sa uskutočnil 24. ročník volej

balového turnaja zmiešaných dvojíc. V toto krásne slneč

né ráno sa na antukových dvorcoch pri MšH zišlo 1 5

zmiešaných dvojíc. Každé družstvo odohralo 6 zápasov.

O prvé tri priečky sa pobil i družstvá z Revúcej. Nakoniec

1 . miesto obsadil i Maťo a Oli, 2. miesto Marko a Renka a

3. miesto Halušková a Ďuriška. Všetkým účastníkom

ďakujeme. Naše poďakovanie patrí aj sponzorom, bez

ktorých by sa turnaj ťažko organizoval: Mesto Hnúšťa,

TSM Hnúšťa, MsKS Hnúšťa, PMX net, Gambrinus,

markízy.sk Zuzka Zagyiová, Reštaurácia Hubert, Pizza

Gaia, Retro Bar, Espresso Hala, Lankwitzer, Petra Foto,

Drogéria TOP, Libra, Technokov, Hevea, ZOJA, ES

kozmetika, Rýchle občerstvenie K, p. Katreniak, Mgr. Mi

chal Bagačka, Mgr. Grigori j Šamin, PhDR. Roman Le

beda, Reštaurácia Koliba, Pizzéria Kaštieľ.

Volejbalový turnaj dvojíc

A. Beregiová

Dňa 27.08.201 8 sa na futbalovom ihrisku konal futbalový turnaj

, ,Memoriál Ondreja Maciaka" za účasti kval itných tímov zo IV. l igy a

nášho domáceho mužstva. V prvom zápase nastúpil domáci FK

Iskra Hnúšťa proti FK Partizán Čierny Balog. Naši chlapci podali vý

borný výkon, no kvalitnému súperovi podľahl i 0:1 . V druhom zápase

turnaja sa stretl i FK MŠK Tisovec a FK Bacúch. s výsledkom 0:1 .V

zápase o tretie miesto naši chlapci nastúpil i v derby zápase proti

MŠK Tisovec. Zápas bol bojovný s viacerými šancami na oboch

stranách. Skúsenejší súper využil viac svojich príležitostí a zvíťazil

3:1 . Finále obstaral i mužstvá Čierneho Balogu a Bacúcha. Zápas sa

skončil remízou 1 :1 a tak o víťazovi rozhodli pokutové kopy. Víťazom

sa stal i chlapci z Bacúcha. FK Iskra Hnúšťa sa chce touto cestou

poďakovať všetkým podporovateľom a organizátorom turnaja,ktorí

prispeli k zdarnému priebehu športového podujatia.

Futbalový memoriál Ondreja Maciaka 201 8

Víťazné mužstvo Zdroj: mesto.hnusta.sk

Od júna 201 8 je v prevádzke nová,
súkromná webstránka so športovým
spravodajstvom z Rimavskej Soboty a
okolia (www.sportrs.sk). Našim hlav
ným cieľom je pravidelne a aktuálne
informovať fanúšikov rôznych športov o
športových udalostiach a výsledkoch,
ktoré sa týkajú športových klubov alebo
individuálnych športovcov z Rimavskej
Soboty a okolia. To sa dá zrealizovať
jedine pomocou zástupcov týchto
športových disciplín. Postupne ich
kontaktujeme s návrhom na spoluprácu
a očakávame aj ich pomoc hlavne
prostredníctvom poskytnutia výsledkov
a iných informácií z ich strany, aby sme
mohli zviditeľniť prácu a výsledky čím
viac športových klubov z Rimavskej
soboty a okolia. Samostatnú kategóriu
budú tvoriť tzv. RETROsprávy, kde by
sme pravidelne chceli zverejňovať
staré články a športové výsledky (23
správy týždenne) postupným spraco
vaním archívu Gemerských Zvestí v
30, 40 a od januára 201 9 aj v 50
ročnom pohľade do histórie regionál
neho športu. Veríme, že tie archívne
lahôdky budú zaujímavé hlavne pre
„pamätníkov“, ale možno aj pre mlad
šiu generáciu to bude zaujímavé číta
nie.

Za čitateľov: "Nuž, držíme palce!"

Nová šport webstránka

Zdroj: rimava.sk
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Hracie plochy pri športovej hale samospráva

renovovala, kúpila i náradie na úpravu plochy.

Hracie plochy pri Mestskej športovej hale v Hnúš

ti zmenil i svoj vzhľad k lepšiemu. Na volejbalo

vých ihriskách si od jari tohto roku môžu kvalit

nejšie zahrať aj priaznivci bieleho športu. Samo

správa Hnúšte do týchto plôch zainvestovala a

škridlovú drť po dlhej dobe nahradila originálna

antuka, vďaka čomu je povrch kvalitnejší. Pribud

l i i koly a nové tenisové siete. Spomenuté novin

ky vyšl i mesto na necelé tri tisícky eur. Zároveň

bolo nakúpené náradie na úpravu plochy. Ihriská

majú dvojitý účel a vďaka investíci i si na hracej

ploche môžu lepšie užiť hru volejbal isti aj tenisti .

Zdroj: Echoviny.sk

Samospráva zrenovovala kurty Spomenuli ste mládežníkov. Ako hodnotíte výkony doras
tu a žiakov?
Aj s ich účinkovaním vládne spokojnosť. Síce sme dosahovali
striedavé výsledky, ale tie sú v silnej konkurencii tímov I I . l igy
žiakov a I I I . l igy dorastu veľmi dobré. Niektoré zápasy nedo
padli podľa papierových predpokladov a Hnúšťania v nich
súperovi podľahl i . Súťaž bola dosť náročná, pretože od začiat
ku bolo jasné, že z l igy vypadne viac mužstiev z dôvodu
slabšieho účinkovania klubov z nášho regiónu vo vyšších
súťažiach. Po jesennej časti sme mali na konte 1 6 bodov a boli
sme na 9. mieste tabuľky. Našim cieľom v jarnej časti bolo
vyhnúť sa bojom o záchranu, čo sa nám podari lo. Preto za
vládla spokojnosť aj v klube. Skončil i sme na 8. mieste so zis
kom 33 bodov. Niektoré zápasy boli z našej strany veľmi
dobré, no nevyhli sme sa ani zlyhaniam. Podľa mňa sme
najviac zakopli v Tomášovciach, kde sme prehral i 1 :3. Chlapci
podali výborné výkony proti mužstvám z horných priečok
tabuľky. S postupujúcimi Príbelcami sme prišl i o tri body iba v
závere stretnutia. So Santriom sme bod zachránil i v posled
ných sekundách zápasu. Podávali sme striedavé výkony a tie
musíme teraz stabil izovať.
Čo za tým podľa vás stálo?
Našou najväčšou slabinou bolo premieňanie gólových
príležitostí. V hodnotení tímov sme patri l i medzi mužstvá s naj
menším počtom strelených gólov. Myslím, že to pramenilo z
mála skúseností našich mladých chlapcov.
Ktorí hráči boli oporami tímu?
Určite nimi bola dvojica brankárov Dominik a Katreniak.
Oporami mužstva boli aj chlapci, ktorí počas celej sezóny
podávali stabilné výkony ako napríklad Foľko, Vetrák či
Jakubec. Z mladších chlapcov podávali stabilne dobré výkony
Lackovič, Nemec, Petrok, Caban a Cavar.
Plánujete pred ďalšou sezónou nejaké zmeny?
Tak ako v iných kluboch, aj u nás nastanú určité zmeny. K
odchodu hráčov do iných klubov asi nedôjde, no z dôvodu
pracovných povinností možno niektorí nebudú nastupovať
pravidelne. Príchody riešime v prvej polovici júla. Budeme sa
snažiť zlepšiť najmä útočnú fázu mužstva.
V sezóne ste pôsobili aj ako hrajúci tréner. Obujete si
kopačky aj v ďalšom ročníku?
Moja hráčska kariéra bude ovplyvnená zdravotným stavom a
doplnením mužstva. Ak by sme úspešne doplni l i tím na
dôležitých postoch, tak určite miesto prepustím našim mladším
chlapcom. No dôležitá je aj chuť hrať, súperiť a prežívať
zápasové emócie. Takže definitívne nie som rozhodnutý.

S uplynulou sezónou sú spokojní
Futbalový mančaft z Hnúšte ukončil ročník
201 7/1 8 na ôsmom mieste spomedzi 1 4 tímov V.
l igy, skupiny D. Partia z FK Iskra Hnúšťa tak
naďalej ostáva v krajskej súťaži.

O uplynulých futbalových mesiacoch sme sa
porozprávali s manažérom a hrajúcim trénerom
Marianom Petrokom.
Ako ste spokojný s účinkovaním FK Iskra
Hnúšťa v ročníku 201 7/1 8?

Sezóna bola z nášho pohľadu úspešná. Mali sme
cieľ počas sezóny do A mužstva zapracovať
našich odchovancov, ktorí ešte mohli hrať aj za
dorast. Chceli sme stabil izovať hráčsky káder a
vytvoriť pre mužstvo dobré podmienky na
tréningový proces a súťažné zápasy. Postupne
sme do áčka zaradil i chlapcov z dorastu, ktorí
pravidelne nastupovali v základnej zostave. Boli
nimi Nemec, Caban, Cavar, Lackovič, Trnavský,
Horváth, Albert či Pl iešovský. V niektorých
zápasoch nám pomohli aj mladší chlapci Šagúl,
Remeň alebo Bukovský. Zdroj:mesto.hnusta.sk
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Lukáš Migaľa zmenil klubové farby. Z FK Železiarne Podbrezová si to

namieri l do MFK Dukla Banská Bystrica. Mužstvo z mesta pod Urpínom je

nováčikom druhej l igy. Vráti l sa do nej v najkratšom možnom čase.

„Pôsobenie v Podbrezovej hodnotím určite veľmi kladne. Dostal som príle

žitosť zahrať si najvyššiu súťaž. Myslím si, že všetko tam klapalo na sto

percent. Som vďačný za príležitosť, ktorú som na Horehroní dostal, “ povedal

dvadsaťosemročný rodák z Hnúšte, kde aj s futbalom začínal. Jeho dôleži

tou zastávkou bola Rimavská Sobota, kam prišiel ešte v mládežníckom

veku. Postupne sa stal oporou druholigového mužstva Gemerčanov. K

železiarom prestúpil v januári 201 5. Odvtedy mu toho utkvelo v povedomí

viac. Do tejto kategórie patrí aj gól do siete bratislavského Slovana, jeho

zatiaľ jediný na prvoligových trávnikoch. „Ale aj výborní ľudia a skvelý

prístup, s ktorým som sa v Podbrezovej stretol, “ doplni l skúsený hráč, ktorý

je použiteľný na kraji obrany i v záložnej formácii .

Na Horehroní zažil obdobie, keď bol súčasťou základnej zostavy fortuna

l igistu, ale aj také, keď nastupoval za béčko železiarov. V jarnej časti

uplynulej sezóny toho odohral veľmi málo. „Pauzoval som pre zlomeninu

pravej nohy. Mal som ju nakopnutú z prípravného zápasu proti Rimavskej

Sobote. Hrával som však ďalej. Išiel som až potom na röntgen a ten ukázal,

že mám prasknutú nohu na troch miestach. Nasledovalo l iečenie, neskôr

som dokonca nastúpil za juniorku, lenže o pár dní ma nešťastne trafi l na

tréningu spoluhráč v súboji do miesta, ktoré som ešte nemal úplne zahojené.

A skončil som so zlomenou nohou. Paradoxne, prvýkrát som ju mal

zlomenú, ešte keď som zarezával v Rimavskej Sobote,“ referoval Migaľa.

„Zaujalo ma hlavne správanie predstaviteľov Dukly, ktorí mali o mňa dosť

veľký záujem. Každopádne rozhodla tiež vzdialenosť, keďže s manželkou

bývame vo Zvolene. Korektne a rýchlo sme sa dohodli na podmienkach

spolupráce. Obidve strany na tom mali záujem. Zatiaľ sme sa dohodli na

ročnej zmluve. Do MFK Dukla idem na prestup,“ podotkol. V Banskej Bystrici

mieni najskôr najmä nadobudnúť hernú prax. „Chcem pomôcť mužstvu k čo

najlepším výsledkom. Dúfam, že sa mi budú vyhýbať zranenia. Máme

celkom slušný káder. Domnievam sa, že druhá liga bude veľmi kvalitná.“ Bol

by rád, keby si ešte v budúcnosti zahral prvú l igu „Najšťastnejší by som bol,

keby sa mi to podari lo vo farbách Banskej Bystrice,“ uviedol Lukáš Migaľa.

Lukáš posilni l tím spod Urpína

Zdroj: MY novohrad.sme.sk




